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Bestyrelse 2022-2023 
 

Mødedato: Onsdag den 10. august kl. 17.00-19.30 (inkl. let servering) 
 Formøde kl. 16.00 

 
Deltagere:  
 

Forældrevalgte 
Sabina Folden  
Marit Lund Agerbæk 
Pia Leding Vendelbjerg 
Louise Esko Refshøj 
Poul Sølvstein 
Helle Bach (suppleant)  

Medarbejdere 
Nicolai Lindholm Sørensen 
Sharelle Vandborg  
Claus Gajhede AFBUD 
Birgitte Pedersen (controller) 

Ledelse 
Camilla Kirchoff Pedersen  
Jenny Rohd-Thomsen 
Anne Krogh Rye 
Peter Würtz 

 

Punkt Note Beslutning/ansv. 
1. Godkendelse af 

dagsorden 

 Godkendt 
Kort velkomst og præsentation af bestyrelsens 
medlemmer 

2. Meddelelser fra 

ledelsen 

• Camilla 

• Jenny 

• Anne 

• Peter 

 De sidste skemaændringer er på plads for både lærere og 
pædagoger 
Der er i løbet af sommeren kommet 23 nye på INTA’s 
venteliste, hvor der kun er to ledige pladser. 
Der er ledige pladser i flere af indskolingsklasserne i 
DANA 
Victoria har sagt op. Deisy Garsia ansættes for et år 
Lasse Brunghart ansættes i SFO for et år  
Fokus på  

• Kalenderplanlægning 
• Teamsamarbejde – fra jeg til vi 
• Sociale tiltag for medarbejdere 
•  

Vi er blevet kontaktet fra Børn & Unge-forvaltningen 
vedrørende etablering af endnu en international skole i 
Aalborg. Bestyrelsen vedtog at Skipper Clement skal 
deltage i processen. 
Der er Skipperløb 16.9. Bestyrelsen inviteres til at 
bemande en forældrecafé denne aften. Interesserede 
henvender sig til PW 

3. Meddelelser fra 

formand, 

næstformand 

samt div. udvalg 

Herunder sidste chance 
for at komme med 
input til 
program/dagsorden i 
forbindelse med 
bestyrelsesseminar i 
Sæby 23.-24. 
september 

Forretningsorden underskrevet. 
Årshjul blev godkendt 
Sæby: 
Kan vi starte kl 14.00? 
Poul og NC deltager kun fredag 
Arkitekt og Spar Nord inviteres 
Program: 

• Plan 2025 
• Hal 2 projekt 
• Elevgrundlag/optag 

Endeligt og detaljeret program følger 

4. Økonomi Status på økonomi 
med særlig fokus på 
legepladsen 

Det er i øjeblikket svært at forudsige elevtallet 5.9. 
Budgettet ændres, hvis tallet er væsentligt mindre end 
ventet. 
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KPI – hvilke er mulige 
og hvilke er ønskelige? 
(Birgitte og PW har 
nogle forslag) 

Etablering af depotbygning ved den nye legeplads bliver 
ca 700.000 dyrere end forventet. Projektet kan dog 
stadig køre over driften. Der er fast pris på selve 
legepladsen. 
BP præsenterede et forslag til brugbare KPI’er 

5. Elevoptag i 

indskolingen 

En indledende snak 
 

En lang, god og konstruktiv brainstorm udgør et godt 
afsæt for lørdag formiddag i Sæby. 

• Hvor mange børn tør vi indskrive? 
• Hvordan holder vi på dem? 
• To-lærer ordning 
• Relation til børnehaver 
• Professionel rådgivning vedr. branding 
• ???? 

6.    

7.    

8.    

9. evt.   

   

   

   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


